
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 16/02/2024 
 
Του:  Γραμμένου Βασιλείου, Βουλευτή Α' Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
 
ΘΕΜΑ: «Καμία μετάθεση Αστυνομικών Υπαλλήλων στα Ιωάννινα - 

Θεσπρωτία» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως ενημερωθήκαμε, αντιδράσεις προκλήθηκαν στους κύκλους της Αστυνομικής 
Διεύθυνσης Ιωαννίνων αλλά και στην Ένωση Αστυνομικών Θεσπρωτίας, διότι 
αποφασίσθηκε τόσο από την πολιτική όσο και από τη φυσική ηγεσία της ΕΛΑΣ να μη 
μετατεθούν αστυνομικοί υπάλληλοι στις Διευθύνσεις Αστυνομίας (Δ. Α.) Ιωαννίνων - 
Θεσπρωτίας. Χαρακτηριστικά, το οποίο είναι δηλωτικό της υποστελέχωσης στις εν λόγω 
Δ. Α., σημειώνεται από την Ένωση Αστυνομικών Θεσπρωτίας ότι «… στην 
πραγματικότητα οι Επαρχιακές Διευθύνσεις στενάζουν από ελλείψεις προσωπικού, οι 
ήδη υπηρετούντες συνάδελφοι επιβαρύνονται από την υπερεργασία, αφού αναγκάζονται 
να καλύψουν τα κενά, οι δε άλλοι που αδυνατούν να μετατεθούν στον τόπο 
συμφερόντων τους (αναμένοντας επί σειρά ετών) ασφυκτιούν από τα δυσβάσταχτα 
οικονομικά βάρη…». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως ενεργήσετε δεόντως, προκειμένου να μετατεθούν Αστυνομικοί 
Υπάλληλοι στις Δ. Α. Ιωαννίνων - Θεσπρωτίας, ώστε να ενισχυθεί ο ελεγκτικός ρόλος 
της Πολιτείας εντός ορίων των εν λόγω ομώνυμων Περιφερειών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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